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Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

20. számú nyílt ülés 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 

 
Készült:  Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. november 26-án  

    megtartott nyilvános testületi üléséről 
N a p i r e n d: 
1./   Palotás-Héhalom vízművagyon mérlegben való nyilvántartása és a  
        tulajdonmegosztás meghatározása     101/2015.(XI.26.) határozat 
        Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
2./   Kálló és térsége ivóvíz távvezeték mérlegben való nyilvántartása és a  
       tulajdonmegosztás meghatározása     102/2015.(XI.26.) határozat 
        Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
3./  A Palotási Gyermeklánc Óvoda maximális csoportlétszáma túllépésének engedélyezése 
        Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester          103/2015.(XI.26.) határozat 
      Meghívott: Krekács Istvánné óvodavezető 
4./ Tájékoztatás a Palotási Gyermeklánc Óvoda nyersanyag beszerzésének felülvizsgálatáról  
        Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester    104/2015.(XI.26.) határozat 
      Meghívott: Krekács Istvánné óvodavezető 
5./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének az építményadóról szóló  
     12/2013. (IX.29.) rendelete módosítására          12/2015.(XI.27.) rendelet 
       Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
6./  Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének a települési támogatás és  
      az önkormányzat által nyújtott szociális ellátások helyi szabályairól szóló 4/2015. (II.20.)  
      rendelete módosítására            13/2015.(XI.27.) rendelet 
       Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
7./  Palotás Község Önkormányzata stratégiai ellenőrzési terve (2015-2019) 
       Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester    105/2015.(XI.26.) határozat 
8./  Palotási Mikrotérségi Gyermekjóléti és Családsegítő Társulás társulási megállapodásának  
      módosítása        106/2015.(XI.26.) határozat 
       Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
9./  A Palotási Általános Iskola felvételi körzetének véleményezése     
       Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester    107/2015.(XI.26.) határozat 
10./  Arany János Tehetséggondozó Programhoz csatlakozás 
       Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester    108/2015.(XI.26.) határozat 
11./  Palotás Község Önkormányzata vagyonbiztosításának felülvizsgálata 
       Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester    109/2015.(XI.26.) határozat 
 

12./  Egyebek: 
 a.) Pozsonyi Andrea lakásszerzési támogatás kérelme 
 b.) Kiara SK Bt. Földhaszonbérleti szerződés meghosszabbítás kérelme 
          110/2015.(XI.26.) határozat 

 111/2015.(XI.26.) határozat 
 c.) Félkész épület  
 d.) Tóparti rendezvény 
 e.) Hétvégi-hétközi orvosi ügyeleti ellátás 
 f.) Általános Iskolai Intézményi Tanács 

g.) Szerződések felülvizsgálata 
 h.) Adókintlévőségek vizsgálata 
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Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

 
20. számú nyílt ülési 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 

 
Készült:  Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. november 26-án  
               megtartott nyilvános testületi üléséről 
 
Testületi ülés helye: Községháza 
                                  Palotás, Kossuth út 1. 
 
Jelen vannak: Szabó Mihály polgármester, Hasznosi Norbert, Majer Zsuzsanna, Siposné Kiss 
Mónika önkormányzati képviselők 
Tanácskozási joggal: dr. Tóth Gabriella jegyző, Krekács Istvánné óvodavezető, Molnárné 
Ocsovszki Henriette pénzügyi előadó 
Jegyzőkönyvvezető: Varga Anita ügyintéző 
 
Szabó Mihály polgármester megállapítja, hogy a 7 fős testületből 4 fő jelen van, az ülés 
határozatképes, az ülést megnyitja. Javaslom az ülés napirendjének elfogadását, a meghívóban 
kiküldöttől azzal a módosítással, hogy elsőként a  Palotás-Héhalom vízművagyon mérlegben 
való nyilvántartása és a tulajdonmegosztás meghatározása, valamint a Kálló és térsége ivóvíz 
távvezeték mérlegben való nyilvántartása és a tulajdonmegosztás meghatározása napirendek 
kerüljenek megtárgyalásra. 
 
A képviselő-testület írásbeli beadványában kéri a Javaslat Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének az építményadóról szóló 12/2013. (IX.29.) rendelete módosításának, 
illetve a Pomodor Kft területvásárlási kérelmének későbbi időpontban való megtárgyalását. 
 
Szabó Mihály polgármester: Az építményadóról szóló 12/2013. (IX.29.) rendelet módosítását 
nem tudjuk elhalasztani, mert november 30-ig kell döntést hozni, a Pomodor Kft. 
területvásárlási kérelmének megtárgyalása elhalasztható. 
 
A képviselő-testület az ülés napirendjére tett javaslatot elfogadja, így az ülés napirendje a 
következőképpen alakul: 
 
N a p i r e n d: 
1./ Palotás-Héhalom vízművagyon mérlegben való nyilvántartása és a tulajdonmegosztás 
    meghatározása    
2./ Kálló és térsége ivóvíz távvezeték mérlegben való nyilvántartása és a tulajdonmegosztás  
    meghatározása    
3./ A Palotási Gyermeklánc Óvoda maximális csoportlétszáma túllépésének engedélyezése 
4./ Tájékoztatás a Palotási Gyermeklánc Óvoda nyersanyag beszerzésének felülvizsgálatáról  
5./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének az építményadóról szóló  
     12/2013. (IX.29.) rendelete módosítására     
6./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének a települési támogatás és  
      az önkormányzat által nyújtott szociális ellátások helyi szabályairól szóló 4/2015. (II.20.)  
      rendelete módosítására      
7./ Palotás Község Önkormányzata stratégiai ellenőrzési terve (2015-2019) 
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8./ Palotási Mikrotérségi Gyermekjóléti és Családsegítő Társulás társulási megállapodásának  
      módosítása     

9./A Palotási Általános Iskola felvételi körzetének véleményezése     
10./ Arany János Tehetséggondozó Programhoz csatlakozás 
11./ Palotás Község Önkormányzata vagyonbiztosításának felülvizsgálata 
12./  Egyebek: 
 a.) Pozsonyi Andrea lakásszerzési támogatás kérelme 
 b.) Kiara SK Bt. Földhaszonbérleti szerződés meghosszabbítás kérelme 

c.) Félkész épület  
 d.) Tóparti rendezvény 
 e.) Hétvégi-hétközi orvosi ügyeleti ellátás 
 f.) Általános Iskolai Intézményi Tanács 

g.) Szerződések felülvizsgálata 
 h.) Adókintlévőségek vizsgálata 
 
I. NAPIREND: 

 
Palotás-Héhalom vízművagyon mérlegben való nyilvántartása  

és a tulajdonmegosztás meghatározása 
(előterjesztés és határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Molnárné Ocsovszki Henriette pénzügyi ügyintéző: A képviselők részére kiküldtük a 
határozati javaslatot, valamint mellékeltünk egy táblát, kértünk állásfoglalást a számviteli 
változások miatt a Minisztériumtól a héhalmi és az erdőkürti önkormányzattal közösen, 
csatoltuk a kapott levelet. Ennek megfelelően szeretnénk módosítani a mérlegben az eszköz, 
illetve forrás oldali elszámolását. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

101/2015.(XI.26.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Palotás Község 
Önkormányzata vagyonnyilvántartásában szereplő 61 392 674 forint bruttó összegű, 
2014. december 31-ei állapotnak megfelelő 42 583 020 forint értékcsökkenéssel 
csökkentett vagyonból, 2012. január 1-ei lakosságszám alapján (Palotás 1658 fő, 
Héhalom 1006 fő)  23 183 570 forint bruttó összegű tárgyi eszközt, valamint 
17 398 128 forint értékcsökkenést kivezet. A megosztott Héhalom Község 
Önkormányzata tulajdonát képező 23 183 570 forint bruttó összegű 13 415 811 forint 
értékcsökkenéssel csökkentett nettó értéken szereplő kötelezettséget forrás oldalon 
kivezeti Palotás Község Önkormányzata vagyonnyilvántartásából.  
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy Palotás Község 
Önkormányzata képviseletében az ügyben eljárjon. 
 
Határidő: 2015. december 31. 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 
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II. NAPIREND: 
 

Kálló és térsége ivóvíz távvezeték mérlegben való nyilvántartása 
és a tulajdonmegosztás meghatározása 

(előterjesztés és határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Molnárné Ocsovszki Henriettepénzügyi ügyintéző: 2003-ban társberuházói megállapodást 
kötöttünk a Kálló és térsége ivóvíz távvezeték megvalósításával kapcsolatban, a gesztor 
önkormányzat Kálló volt. A könyvvizsgáló megállapította, hogy úgy tudjuk nyilvántartani, ha 
a gesztor önkormányzat könyveiben eszközoldalon felveszi a teljes beruházás költségét, 
forrásoldalon pedig nekik, mint kötelezettség megjelenik a társult önkormányzatok része, ezzel 
szemben az önkormányzatokra jutó kiadás az adott önkormányzatnál, mint követelés jelenik 
meg Kálló felé, a minisztériumi levél alapján ez így nem helyes, ki kell vezetni a könyveinkből 
a követelést és mindenkinek a saját részét eszköz oldalon kell tárgyi eszközök között felvenni. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

102/2015.(XI.26.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Palotás Község Önkormányzata 
vagyonnyilvántartásában szereplő 159 084 568 forint bruttó összegű, 2014. december 
31-ei állapotnak megfelelő 47 725 369 forint értékvesztéssel csökkentett követelés 
összegét forrás oldalon kivezeti.  
Palotás Község Önkormányzata 159 084 568 forint bruttó összegű 47 725 369 forint 
értékcsökkenéssel nyilvántartott tulajdonrészét eszközoldalon tárgyi eszközök között 
veszi fel az önkormányzat vagyonnyilvántartásába. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy Palotás Község 
Önkormányzata képviseletében az ügyben eljárjon. 

 
Határidő: 2015. december 31. 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 

 
III. NAPIREND: 
 

A Palotási Gyermeklánc Óvoda maximális csoportlétszáma túllépésének engedélyezése 
(előterjesztés és határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester: Javaslom, hogy a maximális 30 főig engedélyezzük az óvodai 
csoportlétszámot. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Nem lesz probléma, hogy nevelési év megkezdésén túl fog 
ez a döntés megszületni? Miért indokolt most az emelés? 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Amennyiben a nevelési év kezdetekor nem lépte túl a 
csoportlétszámot és a beiratkozás során nem jelentkezett többletigény, akkor nem kell a 
nevelési év kezdetéig, tehát augusztus 31-ig döntést hoznia a képviselő-testületnek a maximális 
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csoportlétszám túllépésének engedélyezéséről. Ahogy az írásbeli előterjesztésben is szerepel, 
ha nevelési év közben átvétel, felvétel miatt válik indokolttá a csoportlétszám emelése, akkor 
ez a döntés év közben is meghozható. 
 
Krekács Istvánné óvodavezető: A kiscsoportban megvan a személyi feltétel, korosztályban is 
oda jelentkeztek, nevelési év megkezdése után kérte egy szülő a kislány elhelyezését, így már a 
létszám 26 fő. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

103/2015.(XI.26.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Palotási Gyermeklánc Óvodában 
a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 25.§ (7) bekezdése és a törvény 
4. számú melléklete alapján engedélyezi a 2015/2016. nevelési évre a csoportlétszám 
(25 fő) 20%-kal történő túllépését (30 fő). 

 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 
IV. NAPIREND:  
 
Tájékoztatás a Palotási Gyermeklánc Óvoda nyersanyag beszerzésének felülvizsgálatáról 

(tájékoztató levél a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: Krekács Istvánnétól kaptunk egy levelet, melyet megküldtünk a 
képviselők részére.  
 
Hasznosi Norbert képviselő: Rosszul esett a levél, bizalmatlanságot éreztem ki belőle. Lehet, 
hogy hiba volt, hogy nyílt ülésen hangzott el az ajánlat, de nem hívta fel senki a figyelmünket 
arra, hogy zárt ülésen kellene tárgyalni. A bizalmatlanságot nagyon erősen éreztem belőle. 
Nem az én javaslatomra történt a felülvizsgálat, de én is támogattam ezt az ötletet és legutóbb, 
amikor tárgyaltuk az árajánlatokat, úgy éreztem, hogy teljesen szabad kezet adtunk az 
intézményvezetőnek, senki nem vétózta meg a döntéseket az egyes beszállítókkal 
kapcsolatban. A Coop ABC-től azért javasoltam az ajánlatkérést, hogy el tudjuk mondani, 
hogy itt volt a legnagyobb beszállító, de mégsem tudott megfelelő ajánlatot, minőséget adni. 
Nem tudom mekkora plusz munkával járt az új ajánlatkérés, de azt gondolom ez lett volna a 
legjobb megoldás. Nem az volt a lényeg, hogy minden egyes hónapban felülvizsgáljuk és, ha 
bármilyen változtatás történik mi jóvá szeretnénk hagyni, hanem az volt a javaslat, hogy 
vizsgáljuk felül, hogy a helyi vállalkozások, helyi termékek, amennyiben lehetséges minél 
nagyobb számban kerüljenek bele.  
 
Krekács Istvánné óvodavezető: Nem plusz munkával járt, hanem ez komolytalan dolog volt 
és kellemetlen számunkra. Tudjuk, hogy a COOP-nak azok a beszállítóik, akik nekünk, 
pontosan a bolti felárat kellene kiküszöbölnünk. A levél végén arra gondoltam, hogy 
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takarékosan gazdálkodunk, nemcsak az élelmezés tekintetében, minden tekintetben. Felénk is 
legyen meg a bizalom, odafigyelünk anélkül is a takarékos gazdálkodásra, hogy a testület 
felhívná a figyelmet, benne van a munkaköri leírásunkban is, hogy a nyersanyagbeszerzés 
megfelelő minőségben és a leghatékonyabb, leggazdaságosabb áron történjen. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény értelmében 
ezen napirendet nem kellett zárt ülés keretében tárgyalni, azonban mindenki emlékszik 
képviselői esküjére, hogy a képviselői megbízatása során tudomására jutott információkat tudja 
megfelelően mérlegelni, illetőleg nem továbbítani, amennyiben ezzel hátrányt okoz az 
önkormányzatnak. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Senki nem foglalkozott olyan mértékben ezekkel az 
árajánlatokkal, hogy kifelé vitte volna. Én vetettem fel még a legelején, hogy a helyi termékek 
kerüljenek be az élelmezésbe, hozzuk helyzetbe a helyi termelőket, kövessük az egészséges 
táplálkozást, melyet rendelet is előír, hogy lehetőség szerint helyi termékekkel is 
próbálkozzunk meg a konyhákon, ebből indult ki a felülvizsgálat iránti kérelmünk. Én nem 
foglalkoztam az árajánlatokkal, úgy gondolom, hogy a bolti árak nem titkosak. A levél tartalma 
sértő volt számukra. 
 
A testületi ülésre megérkezik Uhrin János, így a képviselők száma 5 főre módosul. 
 
Krekács Istvánné óvodavezető: Nem szerettem volna senkit megsérteni. A helyi termelők 
nem nyújtottak be árajánlatot. Az, hogy az árakat bizalmasan kezeljük, alap, valószínűleg én 
helytelenül jártam el. 
 
Szabó Mihály polgármester: A jövőre vonatkozóan is azt kérem továbbra is, hogy a takarékos 
gazdálkodás legyen a cél, lehetőség szerint a helyi termelőktől vásároljanak, amennyiben 
megfelelő áron kínálják termékeiket. A mi kérésünk nélkül is el kell végezni a felülvizsgálatot. 
Jelen állapotban elmondható, hogy a felülvizsgálat megtörtént, mindenhol a legjobb minőséget, 
a legjobb árat választották ki. 
 
Hasznosi Norbert képviselő: Ezt a levelet kell tájékoztatásnak vennünk vagy az előzőleg 
kapott ajánlatokat? Tájékoztatást szeretnék kérek a beszállítókról melyik miért került 
kiválasztásra. Ha csak a levél első részét kaptuk volna, én most elfogadnám, így nem tudom a 
kettőt elkülöníteni és nem tudom elfogadni. 
 
Uhrin János képviselő: A levél második része nem lenne akkor el tudnánk fogadni. A 
beszámoló szakmai szempontból elfogadható. 
 
Szabó Mihály polgármester: Az előzőleg benyújtott ajánlatokról készült táblázatot és a 
kiegészített tájékoztatást el lehet fogadni, a felülvizsgálat, beszámoló elkészült. Továbbiakban 
Óvodavezető Asszonynak van egy véleménye, mellyel a testület nem ért egyet. De döntenünk a 
felülvizsgálat elvégzéséről és elfogadásáról kell. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Minél több friss áru legyen, ne fagyasztott termékek. Helyi 
termékek legyenek elsősorban, nem biztos, hogy mindig az olcsóbb a jobb. A levél tartalmát én 
sem tartom elfogadhatónak. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a felülvizsgálat elfogadását. 
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A képviselő-testület 3 igen szavazattal, 2 tartózkodással elfogadja a felülvizsgálatot és az 
alábbi határozatot hozza: 
 

104/2015.(XI.26.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Palotási Gyermeklánc Óvoda 
főzőkonyhája részére 49/2015.(IV.9.) határozatával elrendelt nyersanyagbeszerzés 
felülvizsgálatát elfogadja. 
 
Felelős: Szabó Mihály polgármester, Krekács Istvánné óvodavezető 
Határidő: értelemszerűen 

 
 
V. NAPIREND: 
 
Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének az építményadóról szóló 

8/2013. (IX.29.) rendelete módosítására 
(előterjesztés, rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester: Tudomásul vészem a képviselői írásbeli beadványt, de nem 
tudok vele egyetérteni. Volt előzetesen egy megbeszélés, ahol szó sem volt arról, hogy a 
pénzügyi bizottság szeretné megtárgyalni. Amennyiben lehetőség van rá ne írásbeli 
beadványok szülessenek, hanem beszéljük meg, ha valakinek problémája, felvetése van. 
Egyértelmű, jogszabályi előírás van, november 30-ig döntést kell hozni a tárgyban. 
 
Hasznosi Norbert képviselő: A 25.-Ft-os m2 emelkedés mennyi plusz bevételt jelent? 
 
Szabó Mihály polgármester: Nem annyira jelentős bevételt jelent, de nem is igazán a plusz 
bevétel miatt történne az emelés, hanem nem volt az építményadó emelve jó pár éve, egyszerre 
túl sokat nem lenne célszerű emelni. Úgy beszéltük meg minden évben célszerű felülvizsgálni, 
megtárgyalni. Most indokolja az emelést, hogy a hulladékszállítási díj emelkedett, a mennyiség 
is emelkedett, melyet az építményadóból befolyó összeg már nem igazán fedez a zártkerti 
övezetben. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a rendelet-tervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a rendelet-tervezete. 
 
A polgármester kihirdeti, hogy a képviselő-testület megalkotta az alábbi rendeletét: 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

12/2015. (XI.27.) önkormányzati rendelete 
 

az építményadóról szóló 8/2013. (IX.29.) önkormányzati rendelete módosításáról 
(rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
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VI. NAPIREND: 
 
Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének a települési támogatás és 
az önkormányzat által nyújtott szociális ellátások helyi szabályairól szóló 4/2015. (II.20.)  

rendelete módosítására 
(előterjesztés, rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva):  

 
Szabó Mihály polgármester: A módosítás arra irányul, hogy a szociális tüzifa támogatásban 
részesülőktől ellenszolgáltatást az önkormányzat nem kér, pályázati előírás miatt szükséges 
volt ezt beleírni.  
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
rendelet-tervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a rendelet-tervezetet. 
 
A polgármester kihirdeti, hogy a képviselő-testület megalkotta az alábbi rendeletét: 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

13/2015. (XI.27.) önkormányzati rendelete 
 

a települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott szociális ellátások helyi 
szabályairól szóló 4/2015. (II.20.) önkormányzati rendelete módosítására 

 (rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
VII. NAPIREND: 
 

Palotás Község Önkormányzata stratégiai ellenőrzési terve (2015-2019) 
(ellenőrzési terv a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Minden évben rendelkezünk a következő évre vonatkozó belső 
ellenőrzési tervvel, azonban az önkormányzatnak jogszabályi kötelezettsége, hogy egy átfogó 
stratégiai ellenőrzési tervvel is rendelkezzen a ciklus időtartamára. Ezt a belső ellenőrünkkel 
elkészítettünk, melynek kérjük az elfogadását. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a terv elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a tervet és az alábbi határozatot hozza: 
 

105/2015.(XI.26.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete Palotás Község Önkormányzata 
2015-2019. évekre szóló Stratégiai ellenőrzési tervét elfogadja. 
 
Felelős: dr. Tóth Gabriella jegyző 
Határidő: értelemszerűen 
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VIII. NAPIREND: 
 

Palotási Mikrotérségi Gyermekjóléti és Családsegítő Társulás 
társulási megállapodásának módosítása 

(előterjesztés, módosítás-tervezet, határozati javasat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 

Szabó Mihály polgármester: A Héhalmi Közös Önkormányzati Hivatalt létrehozó 
önkormányzatok közül Erdőkürt más szolgáltató útján, míg a Szurdokpüspöki Közös 
Önkormányzati Hivatalhoz tartozó Kozárd társulásunk útján látta el a feladatot, így nem 
érvényesül a közös önkormányzati hivatalok egységére vonatkozó rendelkezés. Erdőkürt 
Község Önkormányzata 2015. november 16-i megkeresésével jelezte csatlakozási szándékát 
2016. január 1-jével a Palotási Mikrotérségi Gyermekjóléti és Családsegítő Társuláshoz, míg 
Kozárd Község Önkormányzata 2015. december 31-i hatállyal kilép a Társulásból és 2016. 
január 1-jétől a Szurdokpüspöki Község Önkormányzatával kötött feladatellátási szerződés 
útján kívánja a feladatot ellátni. Ezért szükséges a társulási megállapodás módosítása. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a módosítás elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a módosítást és az alábbi határozatot hozza: 

 
106/2015.(XI.26.) Képviselő-testületi határozat 

 
Palotás Község Önkormányzata megismerte Erdőkürt Község Önkormányzata, Palotási 
Mikrotérségi Gyermekjóléti és Családsegítő Társuláshoz 2016. január l-jével a 
gyermekjóléti és családsegítő szolgáltatási feladatok ellátására való csatlakozási 
szándékát - melyben nyilatkozott, hogy elfogadja a társulás célját, vállalja a költségek 
megállapodás szerint viselését és a megállapodásban foglaltakat magára nézve 
kötelezőnek ismeri el -, valamint Kozárd Község Önkormányzata Palotási Mikrotérségi 
Gyermekjóléti és Családsegítő Társulásból 2015. december 31-i hatállyal való kilépését 
elfogadja. 
 
A képviselő-testület a megállapodás 2016. január 1-i hatályú – Erdőkürt Község 
Önkormányzata csatlakozása, Kozárd Község Önkormányzata kilépése, a szolgáltatás 
irodái címének pontosítása, valamint a társulás által ellátott szolgáltatások módosítását 
és az egységes szerkezetbe foglalt társulási megállapodást elfogadja. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a módosított és az egységes 
szerkezetű társulási megállapodás aláírására. 
 
A Társulási Tanács elnökét felkéri a társulási megállapodás módosításának törzskönyvi 
nyilvántartásban történő átvezetésének megkérésére. 
 
Határidő: soron kívül - a tagönkormányzatok egybehangzó döntését követően 
Felelős: Szabó Mihály polgármester, társulási tanács elnöke 
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IX. NAPIREND: 
 

A Palotási Általános Iskola felvételi körzetének véleményezése 
(előterjesztés, határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester: A Nógrád Megyei Kormányhivatal megküldte a jelen tanévre 
szóló Nógrád megyei általános iskolai körzetek kijelöléséről szóló tájékoztatót, mely szerint a 
Palotási Általános Iskola felvételi körzete Palotás, Kisbágyon és Szarvasgede települések 
közigazgatási területe. Tehát, ha Kisbágyon és Szarvasgede településről a Palotási Általános 
Iskolába jelentkezik tanuló, kötelezően fel kell venni, míg ha más településről érkeznek és a 
létszám olyan magas, hogy osztályt kellene miatta bontani, akkor az intézmény nem biztos, 
hogy be tudja fogadni. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Az Alapító Okirat és a sajátos nevelési igényű gyermekek 
felvételéről már a múltkor is említést tettem, ez ügyben kellene lépni valamit, mi lehet a 
megoldás. 
 
Szabó Mihály polgármester: Megalakult az Iskolai Intézményi Tanács, megkérem Uhrin 
János Képviselőt, aki az intézményi tanács tagja, hogy tájékozódjon ezügyben, és én is 
egyeztetek Igazgató Úrral, meglátjuk milyen lehetőségek vannak. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 

 
107/2015.(XI.26.) Képviselő-testületi határozat 

 
Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Palotási Általános Iskola 
2016/17. tanévre vonatkozó felvételi körzetének kijelölésére tett Nógrád Megyei 
Kormányhivatal javaslatát megismerte. 
A képviselő-testület egyetért azzal, hogy a Palotási Általános Iskola felvételi körzete 
Palotás, Kisbágyon és Szarvasgede települések közigazgatási területe legyen a 2016/17. 
tanítási évben is. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az egyetértést tartalmazó 
döntésről a Nógrád Megyei Kormányhivatal Építésügyi, Hatósági, Oktatási és 
Törvényességi Felügyeleti Főosztályát tájékoztassa. 

 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 

 
 
X. NAPIREND: 
 

Arany János Tehetséggondozó Programhoz csatlakozás 
(határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
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Szabó Mihály polgármester: Településünkről egy 8. osztályos tanuló, György Szabolcs 
tervezi, hogy részt vesz a programban. Javaslom a korábbi évekhez hasonlóan az erkölcsi 
támogatást, a képviselő-testület sajnos anyagilag nem tudja támogatni a tanulót.  
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 4 igen szavazattal, 1 tartózkodással elfogadja a javaslatot és az alábbi 
határozatot hozza: 

108/2015.(XI.26.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja, hogy György 
Szabolcs nyolcadik évfolyamos tanuló (anyja neve: Forró Katalin) Palotás település 
képviseletében részt vegyen az Arany János Tehetséggondozó Programban. 
Az önkormányzat elviekben támogatja a tanulót, anyagi támogatást nem tud nyújtani 
számára.  
Felkéri a polgármestert, hogy a tanuló Arany János Tehetséggondozó Programba 
történő jelentkezéshez készült pályázatát és a jelen határozatot az alábbi határidőre a 
tanuló által kiválasztott középiskola részére küldje meg. 
 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 
Határidő: 2015. december 10. 

 
XI. NAPIREND:  
 

Palotás Község Önkormányzata vagyonbiztosításának felülvizsgálata 
 

Szabó Mihály polgármester: Alkuszcéggel felülvizsgáltattuk az önkormányzat 
vagyonbiztosítását, megkeresett több biztosító céget, a jelenlegi feltételek mellett a jelenleg 
még december 30-ig érvényben lévő 340.000.-Ft összegű biztosítási díj helyett különféle 
kedvezmények igénybevételével 213.000.-Ft lenne a biztosítási díj az Union Biztosító Zrt-nél. 
Célszerű lenne elfogadni ezt az ajánlatot és az eddigi Groupama Garancia Biztosító Zrt-nél 
kötött vagyonbiztosítási szerződést pedig felmondani. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

109/2015.(XI.26.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az Önkormányzat Groupama 
Garancia Biztosító Zrt-nél kötött vagyonbiztosítási szerződést 2016. január 01. 
hatállyal, évfordulóra felmondja. 
Egyidejűleg felhatalmazza a polgármestert, hogy a legkedvezőbb ajánlatot adó Union 
Biztosító Zrt-vel az önkormányzat vagyonbiztosítási szerződését megkösse. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 
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XII. Egyebek: 
 
a.) Pozsonyi Andrea lakásszerzési támogatási kérelme 
 
Szabó Mihály polgármester: Pozsonyi Andrea és férje Palotáson családi házat vásároltak az 
Árpád út 19. szám alatt. Első részletet 1.500.000.-Ft-ot kifizették. Mivel jelenlegi anyagi 
helyzetük és az alkalmazásban töltött idő nem megfelelő arra, hogy hitelt vegyenek fel, ezért 
olyan szerződést kötöttek, hogy tulajdonjog fenntartással veszik meg az ingatlant. A teljes 
vételárat 3 év alatt fizetik meg az eladónak, amennyiben nem tudják kifizetni, akkor ebben az 
esetben bérletnek minősül. A helyi rendeletünk nem teszi lehetővé ebben az esetben a 
300.000.-Ft-os lakásszerzési támogatás megítélését. A célunk az volt a rendelet 
megalkotásakor, hogy támogassuk a helyben maradó fiatalok lakáshoz jutását, kérem a testület 
véleményét. Kisebb összeg is segítséget jelentene nekik. 
 
Hasznosi Norbert képviselő: Ezekben a döntésekben objektíven kell dönteni, azt gondolom, 
hogy ez nem fér bele ebbe, erre a célra nem lehet folyósítani lakásvásárlási támogatást. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Egyetértek azzal, amit Norbert mond, nem fér bele a 
rendeletünkbe. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Kamatmentes kölcsönként esetleg adható lenne támogatás 
rendkívüli települési támogatásként, volt már ilyen esetünk, akkor egy évre adtuk a kölcsönt, 
úgy hogy egy háromoldalú megállapodást kötöttünk, hogy mindenképpen visszatérüljön az 
összeg. 
 
Hasznosi Norbert képviselő: A rendelet módosítását nem javaslom. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: A szociális bizottság hatásköre is lehet a döntés rendkívüli 
települési támogatásként. 
 
Uhrin János képviselő: Mindenképpen kell valamilyen megoldást találni a támogatásukra. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Javaslom, hogy a szociális bizottság vizsgálja meg, ők tudják 
hogyan állnak a támogatási összeggel, majd terjesszék javaslatukat a testület elé. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: A rendkívüli települési támogatás elbírálására a Szociális, 
Kulturális és Sport Bizottságnak van hatásköre, tehát azután már nem kerül döntésre a testület 
elé. 
 
Szabó Mihály polgármester: Az a véleményem, hogy mindenképpen segítsük őket. 
Lakásvásárlási támogatásban nem részesülhetnek, viszont rendkívüli települési támogatást 
kaphatnak, melyről a szociális bizottság dönt. 
 
A képviselő-testület egyetért a polgármester által tett javaslattal. 
 
b.) Kiara SK Bt. földhaszonbérleti szerződés meghosszabbítás kérelme 
(kérelem a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: A Kiara Sk Bt kéréssel fordult a képviselő-testület felé, hogy a 
földhaszonbérleti szerződésüket hosszabbítsa meg a testület. Az általuk jelenleg bérelt Palotás 
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külterület 1137/2 hrsz-ú szántó művelési ágú területre 2019. december 31-ig van haszonbérleti 
szerződés. A szerződés meghosszabbítását kérik 2021. december 31-ig. Mi indokolja most a 
szerződés meghosszabbítását a lejárat előtt? A szerződés szerint a bérleti szerződés lejárta előtt 
6 hónappal kell kérni a haszonbérlet meghosszabbítását. 
  
Siposné Kiss Mónika képviselő: Pályázat benyújtásához szükséges, ökogazdálkodást 
szeretnénk folytatni, és pályázati alapfeltétel, hogy 2020. december 31-ig rendelkezzünk 
földbérleti szerződéssel. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Határozott időre kötött a korábbi szerződés. Nem jelenti azt, hogy 
változatlan feltételekkel kötelező további időtartamra is megkötni, hiszen a földhaszonbérleti 
díjról, egyebekről is döntés szükséges, hiszen most hosszabbítana a testület.  
 
Szabó Mihály polgármester: Szerintem a díjra vonatkozóan az érvényes, hogy a bérleti díj 
összege évente az önkormányzat költségvetési rendeletében meghatározott mértékben, de 
maximum az éves infláció mértékével emelkedhet.  
 
Majer Zsuzsanna képviselő: A módosításban csak az időpont módosulna. 
 
Szabó Mihály polgármester: Javaslom a földhaszonbérleti szerződés 6. pontjának 
módosítását, a szerződő felek a haszonbérleti szerződést nem 2019. december 31-ig, hanem 
2021. december 31-ig szóló határozott időre kötik. A bérleti díj összege a költségvetési 
rendeletben meghatározott díj, mely évente a költségvetési rendeletben meghatározott 
mértékben emelkedik. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Bejelentem személyes érintettségemet, a döntéshozatalban 
nem kívánok részt venni. 
 
Szabó Mihály polgármester: Kérem szavazzunk Siposné Kiss Mónika döntéshozatalból való 
kizárásáról. 
 
A képviselő-testület 4 igen szavazattal, 1 tartózkodással elfogadja a javaslatot és az alábbi 
határozatot hozza: 
 

110/2015.(XI.26.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete Siposné Kiss Mónika 
önkormányzati képviselőt a Kiara SK Bt földhaszonbérleti szerződés meghosszabbítása 
iránti döntésből kizárja. 

 
 Határidő: azonnal 
 Felelős: Szabó Mihály polgármester 

 
 

A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 4 igen szavazattal, 1 kizárt képviselő jelenlétében elfogadja a javaslatot és 
az alábbi határozatot hozza: 
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111/2015.(XI.26.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Kiara Sk Bt (3042 Palotás, 
Bajcsy-Zs. út 14.) képviseletében Siposné Kiss Mónika által előterjesztett kérelmére a 
2014. május 27-én létrejött Palotás 1137/2 hrsz-ú külterületi szántó művelési ágú 
ingatlan bérbeadásáról létrejött földhaszonbérleti szerződés 6. pontját az alábbiak 
szerint módosítja: 
A szerződő felek a haszonbérleti szerződést nem 2019. december 31-ig, hanem 2021. 
december 31-ig szóló határozott időre kötik. A bérleti díj összege a költségvetési 
rendeletben meghatározott díj, mely évente a költségvetési rendeletben meghatározott 
mértékben emelkedik. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármester a földhaszonbérleti szerződés 
módosítás aláírására. 
 
Határidő: azonnal 

 Felelős: Szabó Mihály polgármester 
 
 
c.) Félkész épület 
 
Szabó Mihály polgármester: Van egy félkész épületünk a sportpálya mellett, régóta 
gondolkodunk, hogy mi legyen a sorsa. Már vállalkozók részéről is felvetődött a hasznosítás 
lehetősége. Elébe kellene menni a dolgoknak, vagyonrendeletünk szerint értékbecslést kellene  
készíteni arra vonatkozóan, hogy mennyit ér ez az épületrész. Elsőként viszont azt kell 
eldönteni, hogy szükségünk van-e rá vagy esetleg vállalkozók részére értékesíthetjük.  
 
Majer Zsuzsanna képviselő: Javaslom, hogy a Pénzügyi, Ügyrendi és Településfejlesztési 
Bizottság tárgyalja meg a lehetőségeket és tegyenek javaslatot a képviselő-testület elé. 
 
A képviselő-testület egyetért a javaslattal, a bizottság megtárgyalás után előterjeszti javaslatát a 
képviselő-testület elé. 
 
 
d.) Tóparti rendezvény 
 
Szabó Mihály polgármester: A rendezvénnyel kapcsolatosan Szervezőbizottságot kell 
létrehozni, mindenképpen kellene, hogy tagja legyen a képviselő-testület valamennyi tagja, az 
intézményvezetők, jegyző, valamint civil szervezeti vezetők. Kérem a javaslatokat. El kell 
indítani a marketinget, el kell kezdeni a szervezést, időpont, helyszín, név meghatározása. 
 
Hasznosi Norbert képviselő: Ez a rendezvény kinek a programja, tisztán önkormányzati lesz 
vagy közös rendezvény a Horgászegyesülettel? A finanszírozása hogyan fog működni? 
 
Szabó Mihály polgármester: A Palotási Horgászegyesület azt szeretné, ha a Horgászegyesület 
és az Önkormányzat közös rendezvénye legyen. Ha időközben bárkinek javaslata van, azt 
kérem jelezze felénk. 
 
Majer Zsuzsanna képviselő: Elsőként el kell dönteni, hogy kinek a rendezvénye legyen és 
milyen arányban, mindenképpen meg kell várni alpolgármester urat. 
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e.) Hétvégi-hétközi orvosi ügyeleti ellátás 
 
Szabó Mihály polgármester: A hétvégi ügyeleti ellátásra vonatkozó megállapodást a 
szolgáltató felmondta, jelenleg tárgyalunk szolgáltatókkal, ajánlatokat várjuk. Január 5-én meg 
kell kötni az OEP szerződést, február 1-től kell új szolgáltatót megbízni. 
 
f.) Általános Iskolai Intézményi Tanács 
 
Szabó Mihály polgármester: Megalakult az Általános Iskolai Intézményi Tanács, az elnök 
Szekeresné Pete Katalin, tagok Pavkóné Kis Brigitta SZMK részéről és Uhrin János a 
képviselő-testület részéről. 
 
g.) Szerződések felülvizsgálata 
 
Szabó Mihály polgármester: Szóba került a Szücsi-Méz Kft. és az Amnon-Glass Kft. 
szerződésének felülvizsgálata. A Szücsi-Méz Kft-nek a vállalása 1 fő helyi lakos alkalmazása 
volt, a Kft vezetője jelezte, hogy január 1-től mindenképpen alkalmazni fog 1 főt. Az Amnon-
Glass Kft-nél pedig a szerződésben úgy volt, hogy az épület elkészültétől, a vállalkozás 
elindulásától számított 2 éven belül 10 főt foglalkoztat. Az elmúlt időszakban nem voltak 
megfelelő pályázati lehetőségek, így javaslom, hogy ezügyben türelemmel legyünk. 
 
h.) Adókintlévőségek vizsgálata 
 
Szabó Mihály polgármester: Vizsgáltuk az adóval kapcsolatos tartozásokat, sajnos 10 millió 
forint feletti a kintlévőségünk, erre nagyon oda kell figyelni. Rengeteg felszólítást elküldtünk, 
lehetőség szerint figyelmeztessünk mindenkit a környezetünkben hogy rendezzék 
hátralékaikat. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: A kintlévőség adódik kommunális adóból, iparűzési adóból, 
építményadóból, gépjárműadóból, amennyiben a felszólításra nem fognak reagálni, akkor 
adónemenként  végrehajtással fogunk élni. 
 
 
Bejelentések:  
 
Szabó Mihály polgármester: 
-Civil szervezetek 2016. évi rendezvényeinek egyeztetése: december 1. (kedd) 17 óra 
Művelődési Ház. 
- Falusi Mikulás december 4-én járja végig a települést, intézményeket. 
- Adventi gyertyagyújtás november 29-én 9,15-kor, utána Értéktár helyiség átadása 
 
Hasznosi Norbert képviselő: Két dolog volt a múltkor, hogy beszélünk róla, egyik a műszaki 
ügyintéző álláshely, a másik pedig a Művelődési Ház pluszmunkái, melyről egy kimutatást 
kértünk.  
 
Szabó Mihály polgármester: A Művelődési Házzal kapcsolatban műszaki szempontból nem 
sikerült átvenni, a számokat nagyjából végigszámoltuk.  
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dr. Tóth Gabriella jegyző: Horkai István részmunkaidőben látja el a műszaki ügyintézői 
feladatokat, heti 5 órában. 
 
Hasznosi Norbert képviselő: Ez a megoldás nem az, amiben a közös hivatal településeivel 
megegyeztünk, ez egy 40 órás álláshely lenne, valamilyen megoldást kell erre találni. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Nagyon nehéz megfelelő gyakorlattal és szaktudással rendelkező 
szakembert találni. Így jelen pillanatban a pályázatokkal kapcsolatos feladatokat látta el, 
illetőleg az aktuális faladatok ellátásában is folyamatosan részt vesz. A három polgármesterrel 
közösen azon a döntésen voltunk, hogy jelen pillanatban a feladatok ellátása érdekében ezt a 
megoldást megtartjuk és meglátjuk, hogyan működik, hiszen előtte évekig nem volt ügyintéző, 
ezen feladatokat mi magunk láttuk el.  
 
Uhrin János képviselő: Ne kívánja senki azt, hogy a polgármester lássa el ezeket a 
feladatokat.  
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Várakozó állásponton is vagyunk, tekintettel arra, hogy az 
önkormányzatoknál további létszámcsökkentések várhatóak, az irányban halad az 
államigazgatás, hogy az önkormányzatokat leépítse, a feladatokat viszont áttelepítse a járási 
hivatalokhoz és kormányhivatali szintre. 
 
Uhrin János képviselő: Nem is erről volt szó, hogy holnaptól kell egy ember, természetesen, 
ha vannak ilyen dolgok ezt meg kell várni, a feladatokat el kell látni. 
 
Hasznosi Norbert képviselő: Úgy gondolom következő együttes ülésen ezt a többi 
településsel közösen vizsgálni kell. Értem az indokolást, de amikor megszavaztuk, akkor napi 8 
órás álláshelyről volt szó és ennek megfelelően kellene lennie. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző:  
- A honlapon és a hirdetőkön kiírásra került a Bursa Hungarica pályázat, melynek november 9-
én járt le a határideje, egyetlen pályázat sem érkezett, ezért nem került be a testületi ülés 
napirendjére.  
- A közös hivatalnál a pénzügyi ügyintézői álláshely pályázat kiírási határideje november 24. 
volt. Mai napon három polgármesterrel egyetértésben megszületett a döntés, hogy Kisbágyon 
község gazdálkodásának feladatait a jövőben ki lássa el. A korábban közfoglalkoztatottként e 
feladatokat ellátó Bohusné Szabó Beátára esett együttesen a választásunk. Összesen három 
pályázat érkezett. Elmondanám, hogy középfokú képesítéssel volt kiírva a pályázat, ugyanis a 
feladat ellátása nem igényel felsőfokú végzettséget. 
 
A képviselők részéről további kérdés nem volt, Szabó Mihály polgármester megköszöni a 
képviselők részvételét és a testületi ülést bezárja. 
 
 

Kmf. 
 
 

 
                 Szabó Mihály sk                              dr. Tóth Gabriella sk 
                  polgármester                                                                            jegyző 


